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Č. j.: karek/0030/24 

 

 

Akademický senát Univerzity Pardubice 

 

Z Á P I S 

z 11. (mimořádného) zasedání Akademického senátu Univerzity Pardubice, 

konaného dne 9. dubna 2024 v hybridní formě v zasedací místnosti rektorátu 

 

Přítomni: dle prezenční listiny celkem 34 senátorů z celkového počtu 43 (viz příloha).  

(23 senátorů přítomno prezenčně, 11 senátorů online) 

 

 

Program zasedání: 

 

1. Jmenování skrutátorů zasedání. 

2. Schválení pravidel pro hybridní zasedání Akademického senátu Univerzity Pardubice. 

3. Schválení programu zasedání.  

4. Záměr rektora jmenovat prorektory Univerzity Pardubice. 

5. Různé. 

 

Na začátku hybridního zasedání bylo přítomno 34 senátorů. 

Předseda Akademického senátu Univerzity Pardubice (dále jen „AS UPCE“ nebo „senát“) 

Ing. Petr Bělina, Ph.D., zahájil 11. (mimořádné) zasedání AS UPCE, přivítal přítomné 

senátorky a senátory, rektora, vedení Univerzity Pardubice (dále jen „UPCE“ nebo 

„univerzita“) a hosty. Předseda dr. Bělina informoval, že dnešní zasedání je hybridní. 

Na začátku proběhla jmenovitě kontrola senátorů přihlášených online. Bylo sděleno, že kvorum 

pro usnášeníschopnost AS UPCE a schválení usnesení je 22 senátorů/hlasů. 

1. Jmenování skrutátorů zasedání. 

Navržení skrutátoři pro toto zasedání Ing. Karel Juryca, Ph.D., a Ing. Ondřej Kuba, Ph.D., byli 

schváleni následným hlasováním.  

 

Hlasování se účastnilo 34 senátorů. 

Výsledek hlasování: 32 PRO, 0 PROTI, 2 SE ZDRŽELI. 

2. Schválení pravidel pro hybridní zasedání Akademického senátu Univerzity Pardubice. 

Předseda AS UPCE dr. Bělina uvedl, že Pravidla pro hybridní zasedání AS UPCE byla 

poskytnuta senátorům před zasedáním. K tomuto materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky 

a neproběhla žádná diskuse. Dr. Bělina vyzval k hlasování. 
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Hlasování se účastnilo 34 senátorů. 

Výsledek hlasování: 33 PRO, 0 PROTI, 1 SE ZDRŽEL. 

Pravidla pro hybridní zasedání AS UPCE byla schválena. 

3. Schválení programu zasedání. 

Dr. Bělina informoval, že program zasedání obdrželi senátoři v předstihu jako součást 

pozvánky na zasedání. Pozvánka na 11. mimořádné zasedání AS UPCE byla zveřejněna na 

intranetu i vnějších webových stránkách. Senátoři byli seznámeni s programem zasedání a 

požádáni o případné doplnění programu. Nikdo nevznesl žádné návrhy ani připomínky, tedy 

dr. Bělina vyzval senátory k hlasování. 

 

Hlasování se účastnilo 34 senátorů. 

Výsledek hlasování: 32 PRO, 0 PROTI, 2 SE ZDRŽELI. 

Program zasedání byl schválen. 

4. Záměr rektora jmenovat prorektory Univerzity Pardubice. 

Dr. Bělina uvedl bod č. 4 programu a předal slovo předkladateli návrhu rektorovi prof. Čapkovi. 

Rektor prof. Čapek informoval přítomné o ukončení působení prorektora pro vědu a tvůrčí 

činnost doc. Doležela z důvodu jeho jmenování děkanem FEI k datu 15. dubna 2024. Představil 

doc. Mgr. Tomáše Hejduka, Ph.D., a informoval o svém záměru jmenovat jej na post prorektora 

pro vědu a tvůrčí činnost. Zároveň představil doc. Ing. Davida Veselého, Ph.D., a informoval o 

záměru jmenovat jej na post prorektora pro vzdělávání a kvalitu. Seznámil přítomné senátorky 

a senátory s jejich dosavadní činností a působením v rámci Univerzity Pardubice. 

Dr. Bělina vyzval k diskusi.  

Proběhla krátká diskuse, při které vystoupili dr. Bělina s dotazem týkajícím se agendy 

prorektora pro vzdělávání a kvalitu a priority v této oblasti do roku 2026 a doc. Jaroslav 

Kleprlík s dotazem ohledně plánované návštěvy NAÚ na UPCE. Rektor prof. Čapek oba dotazy 

zodpověděl. Sdělil, že návštěva NAÚ na UPCE je v jednání, konkrétní termín zatím nebyl 

stanoven. 

Dr. Bělina ukončil rozpravu k tomuto bodu a vyzval přítomné k hlasování. 

 

Návrh na usnesení: 

Akademický senát Univerzity Pardubice projednal a bere na vědomí záměr rektora Univerzity 

Pardubice jmenovat s účinností od 15. dubna 2024 prorektora pro vzdělávání a kvalitu doc. Ing. 

Davida Veselého, Ph.D., a prorektora pro vědu a tvůrčí činnost doc. Mgr. Tomáše Hejduka, 

Ph.D. 

 

Hlasování se účastnilo 34 senátorů. 

Výsledek hlasování: 34 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽELO. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh usnesení byl přijat. 
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Rektor prof. Čapek i kandidáti na post prorektorů poděkovali za projevenou důvěru. 

 

5. Různé 

Dr. Bělina uvedl bod Různé a informoval přítomné o proběhlých událostech. Sdělil, že senátor 

Marek Manojlín (DFJP) ukončil svoji činnost v Legislativní komisi AS UPCE a přechází do 

Ekonomické komise AS UPCE.  

Dále informoval o novele vysokoškolského zákona, jejíž aktuální znění senátoři obdrželi. 

Dr. Bělina dále informoval, že podle novely nově akademický senát odpovídá za zveřejnění 

dokumentů (dosud to byl předkladatel).  

Také informoval o své plánované účasti na setkání Fóra předsedů akademických senátů, ve 

dnech 11.–12. dubna 2024, kde bude mít možnost diskutovat se zástupci MŠMT, Poslanecké 

sněmovny a RVŠ ohledně plánovaných změn v legislativě a financování vysokých škol.  

Následně rektor prof. Čapek požádal přítomné senátorky a senátory o posunutí květnového 

termínu zasedání AS UPCE. Nově by se mělo zasedání senátu konat dne 28. května 2024. Tato 

změna bude diskutována v rámci předsednictva AS UPCE.  

Na příštím zasedání senátu se bude projednávat rozpočet UPCE. Proto rektor prof. Čapek 

vyzval přítomné k zaslání případných připomínek a dotazů tak, aby byly včas zapracovány a na 

zasedání dne 23. dubna 2024 byl předložen k hlasování již finální návrh. Dr. Bělina k tomu 

dodal, že příslušné materiály bude rozesílat tento týden. S pozvánkou pak senátoři a senátorky 

obdrží finální verzi návrhu.  

O slovo se další senátorky či senátoři nepřihlásili, a dr. Bělina tak ukončil diskusi. Oznámil 

termín konání dalšího řádného zasedání AS UPCE, které je plánováno na 23. dubna 2024 a 

bude se konat taktéž v hybridní formě. Poděkoval všem přítomným za účast a zasedání AS 

UPCE bylo tímto ukončeno. 

 

Zapsala: Bc. Štěpánka Stryková 

                                                                   Ing. Petr Bělina, Ph.D. 

                                                                        předseda AS UPCE      


